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Abstract (en)
It is proposed to injection mould an insulation housing (7) around an electrical plug connector (6) having a comb-shaped multiple plug contact (1)
consisting of metal sheet or wire, which can interact with single plug contacts (2). It is furthermore proposed, with the aid of this plug connector (6),
to form a permanent connecting device and a variable cable set. The invention is intended especially for use in the motor vehicle. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird vorgeschlagen, einen elektrischen Steckverbinder (6) mit einem kammförmigen Mehrfachsteckkontakt (1) aus Metallblech oder -draht, der
mit Einfachsteckkontakten (2) zusammenwirken kann, mit einem Isoliergehäuse (7) zu umspritzen. Des weiteren wird vorgeschlagen, mit Hilfe dieses
Steckverbinders (6) eine dauerhafte Verbindungsvorrichtung und einen variablen Kabelsatz zu bilden. Die Erfindung ist insbesondere für den Einsatz
im Kraftfahrzeug bestimmt.
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